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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez

„Miért sodorta veszélybe az embereket a Kormány egy elhibázott törvénymódosítással? ”
címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egyre csak szaporodnak a felháborodott és elkeseredett lakosoktól érkez ő megkeresések a
szűnni nem akaró vadkárok kapcsán. Az egyik buzsáki gazda például nemrég arról számolt be ,
hogy a vadak március óta másfél millió forintos kárt okoztak a veteményeseiben, ami ellen nem
tud megfelelően védekezni . Egy sárvári lakos folyamatos vaddisznó jelenlétről számolt be
lakott területen belül, előfordult, hogy garázsból rontott ki egy kisebb konda, vagy épp a pá r
méterre a kertben lévő emberektő l nem zavartatva magukat vonultak és károkat okoztak a
nagyvadak . Szaporodnak a vadkárok és egyre több a vadbaleset a Balaton délnyugati részé n
található sztrádaszakaszon is . A közelmúltban történt, hogy a rend őrségnek kellett lezárni a
sztráda egy szakaszát őzbefogáshoz, máskor egy egész szarvasrudlit videóztak le, amint átke l
az M7-esen, a Kőröshegyi völgyhíd közelében .

A károsultak szerint az „új elit” kénye-kedvére alakított új vadászati törvény egyi k
következménye ez az állapot, mely sem a földtulajdonosoknak, sem a vadásztársaságoknak ,
sem az autósoknak nem jó . Az év elején módosított, új törvény értelmében mindenüt t
újraalakították a vadászterületeket, a földtulajdonosoknak a korábbinál hosszabb id őre, húsz
évre kellett döntést hozni a vadászati jogosultról . Sajnos voltak olyan területek, ahol ez nem
sikerült, emiatt jelenleg nincs vadászatra jogosult társaság . Hiába fordultak a megkárosított
gazdák a kormányhivatalhoz kártérítés miatt, azt a választ kapták, hogy amíg nincs kijelölve
vadászatra jogosult, addig a vadak elleni védekezést nekik kell megoldani, és a vadkárokat i s
maguknak kell kezelni .



Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdéseim a következők:

• Hogyan kívánják kezelni az egyre nagyobb problémákat forrását jelentő nagyvadak álta l
okozott károkat ?

• Hogyan akarják megvédeni a lakosokat az esetleges vaddisznó támadásoktól ?
• Miért a gazdáknak kell gondoskodniuk a vadvédelemr ő l is, csak mert egy elhibázott

törvény miatt nincs vadászatra jogosult a területen, vagy éppen aki jelenleg jogosult erre
a tevékenységre, a gazdák szerint nem végzi megfelel ően az előírt dolgát?

Várom érdemi válaszát !

Balatonalmádi, 2017 . december 04 .

Tisztelettel :

Kepli Lajos
Jobbik
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